
Protokół nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 20 listopada 2019 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Witold Leśniewski – Przewodniczący Komisji  

2. Beata Sowińska – Wiceprzewodnicząca Komisji 

3. Piotr Paczesny – Członek  

 Spotkanie miało na celu zapoznanie się z petycją przesłaną do tutejszego Urzędu Gminy 

przez Fundusz Rozwoju Bezgotówkowego ul. Kruczkowskiego 4b lok. 13 00-412 Warszawa. 

   Po zapoznaniu się z pismem, wnioskującym o dostęp do informacji publicznej i odrębnej 

petycji w jednym piśmie, wnioskującej o udzielenie informacji dotyczącej używania terminali 

płatniczych realizujących przelewy bezgotówkowe na terenie tutejszego Urzędu Gminy, 

udzielono odpowiedzi, że na terenie Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska widząc realne korzyści 

z takich form obrotu gotówką zostały zamontowane urządzenia realizujące obrót bezgotówkowy. 

Wdrożono odpowiednie działania celem zapewnienia powszechności akceptacji płatności 

bezgotówkowych, dzięki którym osiągnięte zostały kolejne cele związane z uszczelnieniem 

systemu poboru podatków oraz ułatwiania interesantom dokonywania opłat. 

Dodatkowo petycja została przekazana do wszystkich podległych Gminie jednostek 

organizacyjnych: 

1) Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Dębnicy Kaszubskiej, 

2) Zespołowi Szkół w Gogolewie, 

3) Zespołowi Szkół w Motarzynie, 

4) Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej, 

5) Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej, 

6) Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Dębnicy Kaszubskiej, 

7) Środowiskowemu Domu Pomocy Społecznej w Motarzynie. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Skarg, wniosków i Petycji 

 

Witold Leśniewski 


